
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 26. januar 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål BF
Ministeren bedes redegøre for, hvor mange ubrugte test Danmark har haft inden for
den seneste uge, den seneste måned og siden Covid-19 kom til Danmark. Ministeren
bedes herunder redegøre for ministeren forklaring på, hvorfor Danmark har haft denne
uudnyttede testkapacitet? Ministeren bedes også forklare, hvordan det kan lade sig gøre,
at ca. 70 pct. af kviktestene fra de private leverandører ikke er blevet benyttet, som det
fremgår af Politikens artikel 22/1-21: ”Vrede borgmestre: ”Ministeren har smidt os under
bussen””?
https://politiken.dk/indland/art8075916/%C2%BBMinisteren-har-smidt-os-under-bus-
sen%C2%AB

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF).

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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